
Beate S. Vigdal  Leiar, FAU (SU/SMU)       Charlotte Bringe Luster kommune (SU/ SMU) 

Tore Madsen (vara) Nestleiar, FAU (SU/ SMU)       Lena S. Bolstad Luster kommune (SU/ SMU) 

Anne G. Kolstad  foreldrerep. Bhg (SU)       May Grethe Lerum tilsett bhg, ped (SU) 

Malin Skinlo  foreldrerep. Bhg (SU)       Solveig Farestveit tilsett bhg, andre (SU) 

Inga Orrestad  Leiar elevråd (SU/SMU).       Marit Fuhr  tilsett skule, andre (SU/SMU) 

Frida Bringe  Nestleiar elevråd (SU/SMU)     

Ikkje møtt: Monica Sognnes tilsett skule, ped (SU/SMU) 

 

Referat frå SU-møte torsdag 30. september 2021 kl. 19.30- 20.45 

Stad: møterommet i samfunnshuset 

Sak 1 2021-22 Godkjenning av innkalling og sakliste 

Godkjend 

Sak 2 2021-22 Konstituering 

Leiar: Malin Skinlo 

Nestleiar: Anne G. Kolstad 

Sak 3 2021-22 Årsplan for barnehagen 

Godkjend 

Innspel: Ønske om karneval/ utkledningsfest, besteforeldredag, gardsbesøk  

Sauen som tema (2018-19?) var eit kjekt opplegg 

 

Sak 4 2021-22 Matordning i barnehagen 

Til orientering  

18 svar frå foreldra i barnehagen. Fleirtalet ynskja tilbake til praksisen som var før 

koronapandemien. Alternativet: barnehagen serverer brødmat kvar dag og varmmat 

innimellom fikk flest stemmer. Den gamle matsatsen på kr 340 pr. mnd. i 100% plassar var 

OK. 

Tema me var innom:  

- korleis effektivisere tidsbruken rundt matlaging? Kven, kva, kor mykje? 

- Sjekke ut moglegheitene for matleveransar frå  t.d. sentralkjøkkenet, Joker el Lustrabui 

- Kan ein få tilført ekstra ressursar til å lage mat? Kjøkkenhjelp nokon timar for dagen? 

Charlotte tar med seg saken til kommunestyret 

 

Sak 5 2021-22 Mangel på plassar i barnehagen, orientering 

Til orientering.  

Var oppe under temamøte i kommunestyret i september. Blir sett på ulike løysingar i 

eksisterande bygningsmasse. Prosessen har starta, men er en del som må på plass. 

Midlertidige lokalar må bl.a. godkjennast av miljøretta helsevern. Ser for seg ei løysning frå 

august 2022 som vil gjelde barnehageåret 2022-23. 

FAU vil lage eit skriv til kommunestyret, ev. saman med bygdalaget der dei ber om fortgang. 

  

 

 



Sak 6 2021-22 Politisk nytt v/ Charlotte 

- Var temamøte for bl.a. skule og barnehage i september 

- Leksefri skule: skal opp i løpet av hausten 

- Haustmorro: koronamidler i år. Håper det kan fortsette, og etter kvart utvides. 

- Samfunnsplanen: vedtak våren 2022. Bygdalaget kom med mange innspel 

 

Sak 7 2021-22 Årsplan for SU 

Vintermøte: torsdag 20. januar kl. 18.00 

Vårmøte: april/ mai. Ikkje satt opp dato. 

Sak 8 2021-22 Ymse 

- Lagring av private vogner til soving: begrensa lagerplass inne i barnehagen. Sjå på muligheiter 

for lagring i samfunnsbygget. Idrettslaget sitt lager kan og vere ei løysing. Ta opp saken igjen 

når det blir aktuelt. 

 

Ref. 01.10.21 

Lena S. Bolstad 

 

 


